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1 Opening en mededelingen 

- MP opent de vergadering.  

- Er zijn geen mededelingen 

2 Ontwikkeling 

2.1 Overzicht van issues/bugs in de planketen 

- PM presenteert het actuele overzicht (zie https://gitlab.com/koop/lvbb/bronhouderkoppelvlak/-/issues)  

o Hij noemt speciaal het BHKV9999 issue. Het verzoek is om als deze fout optreedt even contact 

op te nemen. 

o AJK vraagt waarom contact nodig is. LVBB ziet dit toch zelf wel? 

o PM bevestigt dat dit natuurlijk ook zelf wordt geconstateerd, maar dat even sparren toch prettig 

is, omdat dit bij de analyse kan helpen.  

2.2 Demo vernieuwde downloadservice 

- HdV demonstreert de nieuwe versie van de downloadservice, waarmee nu verschillende regeling versies 

met verschillende zoekingangen opgehaald kunnen worden. De oude zoekingang blijft overigens gewoon 

werken. 

o WG vraagt wanneer de download beschikbaar is na publicatie.  

▪ HdV geeft aan dat het direct beschikbaar is en dat de software ook al op alle 

omgevingen staat. Er is nog wel een bug als een regeling via (het inmiddels niet meer 

gebruikte) intrekken en vervangen is ontstaan. Daar volgt volgende week nog een fix 

voor.  

o AK vraagt of ontwerpen ook opgehaald kunnen worden.  

▪ MP geeft aan dat dit niet zo is. 

- MP bedankt HdV voor de demo. 

2.3 Demo nieuwe views op renvooi 

- SJ demonstreert wat nieuwe richtingen m.b.t. het renvooi, waarbij meer context bij de mutaties wordt 

gegeven.  

o RK vraagt wat hij als leverancier moet doen en wat centraal bij DSO wordt ontwikkeld. Wordt dit 

een officieel product of moet hij dit toch ook zelf ontwikkelen?  

o SJ geeft aan dat in ieder geval de preview service via een API beschikbaar komt. Of deze 

uitbreidingen dat ook zijn is nader te bepalen. 

o WG vult aan dat dit (in context weergeven) als behoefte uit de reacties op de ontwikkelde 

preview service naar boven is gekomen. 

o AK wil nu nog geen uitspraak over de wenselijkheid doen. Ze heeft nu eerst een aantal vragen: 
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▪ De weergave is vanuit de “wordt-versie”?  

• SJ bevestigt dit 

▪ Hoe pakt dit uit bij structuurwijzigingen/verplaatsingen? 

• SJ geeft aan dat hij daar wel ideeën over heeft, bijvoorbeeld m.b.v. links naar 

de vorige positie. 

▪ Blijft de huidige preview met alleen de wijzigingen beschikbaar? 

• SJ bevestigt dit 

o AK valt verder RK bij in de behoefte aan duidelijkheid 

o PM geeft dat de markt niet verstoord dient te worden en dat is ook de reden om dit vandaag te 

bespreken.  

o FR vraagt/merkt op, dat deze functionaliteit vóór publicatie beschikbaar maakt, die ook ná 

publicatie als renvooi-weergave van ontwerpen in DSO beschikbaar komt.  

o NP geeft aan dat de behoefte om vooraf de doorwerking te zien van een besluit al langer bestaat 

en dat je dit zou moeten toetsen bij degenen die die behoefte geuit hebben. 

o WG vraagt hoe dit verder gaat; we hebben nu twee reacties van leveranciers 

o NJ meent dat ook de bevoegde gezagen bevraagd moeten worden. 

o MP bevestigt dit en geeft aan over het vervolg te gaan nadenken. 

o AK merkt op dat de principes van de standaard gehandhaafd moeten blijven. Als voorbeeld 

wordt gegeven dat het artikel als kleinste eenheid van informatie getoond moet worden. In VRK 

vallen leden nu weg. Op verzoek van MP meldt ze dit als issue aan. 

o JJ zegt zelf hier ook mee geëxperimenteerd te hebben en het wordt er inderdaad niet mooier op 

als je niet hele artikel toont. Verder beschouwt hij wat SJ heeft laten zien als een goede 

ontwikkeling.  

o RK vult nog aan dat wat hij zei over duidelijkheid niet specifiek voor deze renvooi functionaliteit 

geldt. Er is behoefte aan duidelijkheid over wat het programma doet. Dan is er ook geen 

marktverstoring: die ontstaat pas als het programma dingen gaat doen die al worden gedaan.  

o MP roept leveranciers op om nog te reageren.  

3 Forecast releases 

- Niet besproken vanwege afwezigheid DJ 

4 Inbreng van leveranciers 

4.1 Vragen vanuit operationeel overleg 

- WG: er is een probleem in de huidige versie van de standaard en de volgordelijkheid van mutaties: als je 

per ongeluk een datum ver in de toekomst invult komt de content vast te zitten. Zijn vraag aan de 

leveranciers is of ze waarschuwingen en/of blokkades in hun software hebben ingebouwd om zo’n datum 

ver in de toekomst te voorkomen. 

- Geen van de leveranciers heeft een blokkade 

- RK, AB en AK hebben waarschuwing, anderen niet 

- RK geeft aan dat de ervaring leert dat zo’n waarschuwing wordt genegeerd 

- AK geeft aan dat dit een serieus risico is en dat ook het stelsel hierop moet kunnen acteren. 

- WG meldt dat in de viewer vanaf 18 september de VDK als eerste optie voor gebruikers wordt 

gepresenteerd. 
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4.2 Leveranciersissues 

- JJ geeft aan dat er afgelopen maandag een verstoring is geweest. Dit heeft best wel werk gekost. Wat is 

er gebeurd, hoe gaat communicatie richting BG? Er is bijvoorbeeld ook vanuit IKT gemeld dat hun 

software niet werkte, terwijl er dus een storing was. 

o PM legt uit dat er een service was uitgevallen binnen KOOP die ook de LVBB raakte. Preventief is 

daarom het bronhouderkoppelvlak dichtgezet. Hij was zelf maandag niet aanwezig en gaat nog na 

hoe de communicatie hierover is gebeurd. 

o Opmerking: later in het overleg meldt hij dat om 15.45 een mail is verstuurd naar de leveranciers.  

- AB vraagt of hij ervan uit kan gaan dat vastgelopen berichten zoals de LVBB9999 meldingen door DSO 

worden gedetecteerd en ook door DSO worden opgelost, d.w.z. alsnog verwerkt. 

o PM bevestigt dat hier inderdaad monitoring op plaatsvindt, maar dat door toegenomen aantallen en 

complexiteit van besluiten de oorzaken erg divers zijn. Daarom ook het eerdergenoemde verzoek 

contact op te nemen, want dit helpt bij de oplossing. 

- AB heeft de indruk dat leveranciers veel eerder op de hoogte zijn van verstoringen dan DSO. 

o JJ bevestigt dit 

- AB vraagt of het mogelijk is om een service te ontwikkelen waarmee leveranciers de beschikbaarheid 

kunnen bevragen, zodat ze dit in hun software kunnen inbouwen en dat hun gebruikers dan kunnen 

melden als er een storing is. MP neemt deze vraag mee. 

 

5 Vaststellen conceptverslag 30 aug 2023 

- Er zijn geen bezwaren, waarop MP het verslag vaststelt 

6 Rondvraag en sluiting 

- Er zijn geen vragen 

- MP sluit het overleg en bedankt iedereen voor de inbreng en aanwezigheid  

 


